

cicle al mes de setembre, aquests 10 partits es podrien eternitzar i això ha provocat més d'un problema reglamentari, i més d'una situació o malentès entre clubs.

El Sr. de la Iglesia pregunta què passa si no han fet més de 10 partits l'1 de febrer.

El Sr. Melús diu que l'objectiu és que si hi ha el termini s'ha de regularitzar. Hi havia una zona grisa a la norma i el que s'intenta és regularitzar-ho. A partir del 31 de gener es podrà alinear el jugador si encara no ha fet els 10 partits? Sí, però no se li podrà tramitar la baixa. Sinó seria com un frau de l'esperit de la norma, o es té o no es té. I si hi ha aquest termini, s'han d'establir aquests dos casos que afecta: competicions de copa i el que comenta. Creu que amb 5 mesos, el club ja ha pogut determinar si aquest jugador té nivell o no té nivell com per poder assumir l'alta a la competició superior, que aquest és l'objectiu.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 64

S'aprova per unanimitat la modificació de la Norma 26 del Reglament de Partits i Competicions incloent "del mateix club" en el termini màxim de tramitació de llicències de jugadors/es de categoria sènior, a excepció de les competicions de copa.

PROPOSTA 5.2.7: REGULACIÓ SUPÒSITS AUTORITZACIÓ ÒRGANS JURISDICCIONALS HORARI UNIFICAT DARRERA JORNADA COMPETICIONS SÈNIORS AMB DRETS ESPORTIUS

El Sr. Melús explica que hi ha hagut una errada de transcripció del títol de la proposta a la documentació que han fet arribar als assembleistes i el títol correcte de la proposta és: *Regulació supòsits autorització òrgans jurisdiccionals dels horaris unificats darrera jornada competicions sèniors amb drets esportius.*

Amb aquesta proposta s'intenta donar qualitat a la competició. Amb la reglamentació que hi havia fins ara es podia ajornar previ acord d'ambdós clubs, en cas que no afectés a equips implicats. El que es vol és tenir la qualitat de competició. La proposta és mantenir aquest horari unificat amb l'única excepció en cas que un club tingui 2 equips en competició a la mateixa hora.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 64

S'aprova per unanimitat la modificació de la Norma 150 del Reglament de Partits i Competicions en relació a la regulació dels supòsits d'autorització dels òrgans jurisdiccionals en l'horari unificat de la darrera jornada de les competicions sèniors amb drets esportius.

PROPOSTA 5.2.8.: EQUIPS "SENSE DRETS ESPORTIUS" COMPETICIONS LLIGA CATALANA MÀSTERS MASCULINA I FEMENINA

El Sr. Melús indica que és correcte que la figura reglamentària de participació sense drets esportius no estava inclosa a la reglamentació i això ha comportat algun malentès. L'objectiu és regular la participació dels equips sense drets esportius de competició màster perquè l'objectiu és que participin, i que puguin participar amb la figura reglamentària sense drets esportius, quan disposin d'algun jugador o jugadora d'edat inferior als 33 anys.

El Sr. Blanchart comenta que amb aquest afany que té la federació d'adreçar les coses i tot això, creu que fins ara ha estat molt bé això de deixar jugar gent més jove, però creu que s'hauria d'intentar, per 2 jugadores que es poden trobar d'edat inferior, eliminar aquesta opció de jugar sense drets esportius en categoria màsters. No sap si ara es pot atendre o si es pot tractar a la comissió esportiva, però creu que els equips sense drets esportius en categoria màsters per 2 jugadors o jugadores hauria d'abolir-se.

El Sr. Melús explica que aquesta figura de jugadors o jugadores més joves ja es va pujar de 31 a 33 anys. I l'esperit de la norma en aquella modificació, era que amb 30 i pico es tenen altres opcions per competir. El que passa és que no tothom malauradament disposa d'un grup de jugadors sencer amb l'edat reglamentària que es demana. De 8 equips al màsters femení, 3 participen sense drets, si es perd aquest jugador o jugadora difícilment es recuperarà, però en el seu moment ja jugaran amb drets esportius. Sí que és correcte que aquesta exigència dels 33 anys d'entrada per aplicar immediatament, ha provocat una mica això i sí que es podria valorar que aquests 2 jugadors de 33 podrien baixar a 32 o 31, però això passa.

El Sr. Blanchart indica que la qüestió seria tothom més de 33. Als nois 35.

El Sr. Melús explica que és la mateixa edat pels nois i les noies. Mínim 2 que pots tramitar.

El Sr. Borrell comenta que el que proposa en Pep és fer una competició de 5 equips, perquè si els altres 3 no poden complir amb la norma...

L'assemblea s'ha aturat per indisposició del president de la federació que ha hagut de marxar a l'hospital i abans de marxar designa a la Sra. Pena perquè el substitueixi en totes les seves funcions.

La Sra. Pena indica que queden quatre punts i informa que continuaran amb l'assemblea.

El Sr. Melús reprèn l'argument de la proposta que és donar cobertura reglamentària als equips sense drets esportius màsters, que estan participant.

El Sr. Blanchart comenta que ha expressat la seva opinió, que no vol dir que estigui en contra de la proposta.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 63

S'aprova per unanimitat la modificació de la Norma 182 del RPC en relació als equips "sense drets esportius" competicions Lliga Catalana Màster Masculina i Femenina.

5.3 PROPOSTES EN RELACIO AL CCA

PROPOSTA 5.3.1.: MODIFICACIÓ HANDBOL·LIC "QUADRE TARIFES ARBITRALS", APARTAT F "TARIFES ARBITRALS I PROCÉS PER SOL·LICITAR PARTITS AMISTOSOS"

La Sra. Pena explica que de totes les taxes federatives no s'ha tocat res, només hi ha l'apartat d'assegurança esportiva que està pendent de confirmació que és el que ha explicat abans, d'aquest 15% que ja actualitzaran. Però tot el que són taxes normals i de drets arbitrals no s'ha tocat absolutament res. Només hi ha una alteració en una part que és en els partits amistosos. S'han trobat que la tramitació d'alguna activitat es fa a través d'una empresa privada que no és un club. Fa temps es va aprovar una taxa complementaria quan no vingués la sol·licitud per part d'un club, i ara el que es demana, per no posar un 10% d'increment, que el tracte, pagaments i persones interlocutores, sigui sempre a través del club, que no sigui una empresa privada. En el moment que entri una empresa privada se li aplicarà directament un 10% d'increment de les taxes arbitrals, perquè no ha de perquè beneficiar-se una empresa privada del que estan pagant els clubs, seria el 10% de tot el pressupost.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 63

S'aprova per unanimitat la modificació del Quadre tarifes arbitrals i procés per a sol·licitar partits amistosos.

PROPOSTA 5.3.2.: PUJADA DELS VÍDEOS DELS PARTITS DE LA LLIGA CATALANA SÈNIOR MASCULINA I FEMENINA PASSA A SER OBLIGATORI (SEGONS ACORD AGO 201) ABANS DEL DIMARTS SEGÜENT A LES 17 HORES

La Sra. Pena recorda que l'any passat es va aprovar que es pujarien els vídeos de Lliga Catalana Sènior Masculina i Femenina a la plataforma perquè tots els àrbitres tinguessin el vídeo i tothom pogués gaudir dels vídeos, que és una cosa que s'ha d'anar fent mica en mica. L'any passat algú ja va dir aquí que si no hi havia taxa o sanció, la gent no ho faria, i confirma que així ha estat. Al principi hi havia algun club que el pujava però com veia que no ho feia ningú més, van deixar de pujar-los. Per tant la proposta d'enguany és l'obligatorietat de penjar els vídeos i en cas contrari aprovar l'aplicació d'una taxa de 30€. Indica que hi ha una errata al text de la proposta que ha de posar que s'aplicarà una taxa i no una sanció de 30€.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 2
Abstencions: 7
Vots a favor: 54

S'aprova per majoria l'obligatorietat de pujar vídeos dels partits de Lliga Catalana Sènior Masculina i Femenina abans del dimarts següent a les 17 hores aplicant una taxa de 30€ en cas contrari.

PROPOSTA 5.3.3.: EQUIPARAR LLIGA CATALANA SÈNIOR FEMENINA A LLIGA CATALANA SÈNIOR MASCULINA

La Sra. Pena explica que aquesta proposta anirà en consonància amb la proposta de l'aprovació de les taxes arbitral. Aquesta aprovació tindrà efecte sempre i quan s'aprovi l'increment que hi ha de taxa arbitral. Hi ha un increment al femení en quan al volum d'àrbitres i anotadors/cronometradors, i el que es posa a votació és l'equiparació de les mateixes condicions en masculí i femení, comencen amb els sèniors i ho aniran fent amb la resta de competicions. Equiparar segons el pla d'igualtat, anar equiparant totes les lligues masculines i femenines.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 63

S'aprova per unanimitat equiparar la Lliga Catalana Sènior Femenina a la Lliga Catalana Sènior Masculina.

PROPOSTA 5.3.4.: ADEQUAR AL NIVELL QUE CORRESPON LA MÀXIMA CATEGORIA DE L'HANDBOL CATALÀ

La Sra. Pena explica que la proposta és anar equiparant totes les eines tecnològiques, les quals molts ja les estan treballant amb els equips nacionals, i el que han anat demanant els clubs, ja que tenen moltes eines en alguns clubs, a les màximes competicions Lliga Catalana Sènior Masculina i Femenina, que és una segona nacional, anar intentant incloure les eines tecnològiques. És realitzar el directe a les Lligues catalanes sèniors, això vol dir tenir un ordinador, tenir una connexió a internet i fer l'acta digital en directe.

El Sr. Nuez (directiu i President del Comitè d'Àrbitres) explica que la idea és equiparar les Lligues Catalanes Sènior Masculina i Femenina a les lligues nacionals. Ja que hi ha anotador i cronometrador, fer l'acta digital. Això per als clubs només significa tenir un portàtil i connexió d'internet per donar més interès i tarannà a les lligues de Lliga Catalana Sènior Masculina i Lliga Catalana Sènior Femenina aprofitant que tenen la figura d'anotador i cronometrador. Creu que és molt bo fer un directe i que qualsevol persona pugui veure com va un partit.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 3
Abstencions: 0
Vots a favor: 60

S'aprova per majoria adequar al nivell que correspon la màxima categoria de l'handbol català i els clubs locals hauran de disposar d'ordinador amb connexió a internet per realitzar el seguiment en directe dels partits de Lliga Catalana Sènior Masculina i Femenina.

PROPOSTA 5.3.5: ADEQUACIÓ CONDICIONS TOP 4

La Sra. Pena explica que la idea és seguir amb el mateix, creu que l'handbol català i els clubs estan fent molta feina però segueixen sense acabar de donar aquest push, aquesta miqueta més que els posi més amunt del que estan ja. Amb els top-4 i aquesta part de finals seria l'obligatorietat de tenir streaming i directes, i donar un valor de final que s'està fent amb altres competicions. La idea és que qualsevol activitat que es faci d'aquestes, el club que ho gestioni, que tingui l'obligatorietat de posar l'streaming, a més de les aigües i tot el que està establert.

El Sr. Nuez afegeix que la idea és que tots els tops siguin amb despeses compartides, l'únic que demanaran al club que tingui el top, és el tema d'aigües per a tots els participants i el tema de l'streaming, un portàtil per fer el seguiment del partit i una persona a la grada per anar fent els comentaris a la grada. Tenen les persones, tenen les eines i és aprofitar-ho, si es té tot, s'ha d'aprofitar i donar un pas endavant i això no costa diners.

La Sra. Pena especifica que la proposta seria per a l'organització dels Top4 passar a despeses compartides, que ho demani qui vulgui, i qui ho demani, haurà de posar l'streaming, aigües i tot el que es demana.

El Sr. Blanchart expressa que està totalment d'acord amb que proposen però pensa que la federació també ha d'ajudar a qui organitza els Top-4. Estan molt bé les despeses compartides però potser algun ajut, una subvenció o alguna cosa per part de la federació per a qui ho vulgui organitzar. Perquè tots saben el que costa trobar llocs per poder fer els tops. Per tant, sí a les despeses compartides però potser enlloc de ser 4 ser 5, però que hi hagués alguna cosa, alguna deferència, o algun ajut a qui ho organitzi els Top4. En la línia que demana la federació, creu que una mica d'implicació per part de la federació també seria necessària.

La Sra. Pena explica que la federació està pagant els streamings dels llocs on no hi ha, és a dir, aportació ja està fent, perquè ho està cobrint. Proposa que tot el que s'ha pagat d'estreaming ho tornin a posar i passar-ho a la comissió econòmica per estudiar i veure com la federació pot ajudar als clubs que organitzen els Top-4.

La Sra. Pena especifica que la proposta seria per a l'organització dels Top4 passar a despeses compartides, que ho demani qui vulgui, i qui ho demani, haurà de posar l'streaming, aigües i tot el que es demana.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 64

S'aprova per unanimitat que l'organització dels Top4 passi a despeses compartides, i el club organitzador dels Top 4 serà el responsable de disposar de portàtil, connexió a internet, proporcionar les aigües per a tots els equips participants i àrbitres a més de retransmetre tots els partits del Top per streaming. L'atorgament dels Top 4 es farà sota criteris de millora per als clubs i/o per distribució pel territori.

PROPOSTA 5.3.6.: DESPLAÇAMENTS I TAXES ARBITRALS

La Sra. Pena explica que saben que el tema de taxes ha generat cert neguit per part dels clubs, és normal, qualsevol cosa que suposa diners els club ho pateixen molt. Indica que sobre taxes i drets arbitral no s'ha tocat res. El que sí hi ha és una diferència important a la Lliga Catalana Sènior Femenina que s'equipara amb la Lliga Catalana Sènior Masculina augmentant el número d'àrbitres i l'únic que s'ha tocat en relació a la resta, és el preu de desplaçament per l'augment del gasoil i la benzina. Ha augmentat un 30% el preu del carburant. Porten 5 anys que no han fet cap increment de cap tipus, ni de la taxa, ni del desplaçament ni del fons. S'ha de tenir en compte que els àrbitres s'estan desplaçant i han

estat pagant ells la diferència fins ara, que és important. Creu que el 10% que han rebaixat de la mútua, pot ajudar en aquest increment de fons i cal tenir present que això s'aprova ara però tots saben que la benzina els propers mesos tornarà a pujar un altre 20%. Hi ha una graduació de petits a grans entenent que hi ha competicions en que es guanya diners i d'altres en que es perden per intentar repartir el cost. Explica que s'estan fent 2 coses diferenciades: Les competicions que no es toca res de drets arbitral, els quals fa molt de temps que no es modifiquen, i l'únic que s'està tocant és l'augment del desplaçament pel preu de benzina i dièsel. Com es pot veure no té relació el que ha pujat amb l'increment que es proposa, han estat bastant prudents.

El Sr. Perez (CH Sant Joan Despí) comenta que no sap la resta de clubs, però ells tenen problemes per arribar a tancar el pressupost aquesta temporada, la propera no vol ni pensar-hi. Estan en una situació en que tots estan patint, no només amb la pujada de la benzina. Això repercuteix en tot, material esportiu, equipació, etc. Si a això li sumen tot el tema d'esponsorització que amb la pandèmia va davallar d'una manera bàrbara, i que no s'ha tornat a recuperar, creu que tots els clubs tenen problemes econòmics greus. La mútua de l'any passat, igual no va pujar tot el que havia de pujar, però a ells els va suposar un increment, com a mínim de 3.000€ . La propera temporada no seran 3, potser seran 4. Realment el problema, i entén el problema dels arbitres, i és molt normal i raonable, i si ell estigués en la seva situació ho demanaria. Però és que la realitat és que s'han empobrit tots, com a país i com a clubs d'handbol també. Ells com a juntes directives intenten treure diners d'on ja no es pot. Si els diuen a les famílies que l'any que ve han de pagar un 20% igual perdran un 20% de massa esportiva, el que es guanya per un costat, es perd per l'altre. Creu que han de tenir una perspectiva global, entén la seva problemàtica, la comparteix i segurament en el seu lloc la defensaria. I la seva feina és molt important, però com a clubs, com a handbol general creu que ho estan patint molt. I no sap de quina manera haurien de repartir aquest patiment, però entre tots. Sinó al final els clubs van sumant, i 3.000 + 3.000 + 4000, i arriba un moment que se'ls fa molt difícil.

La Sra. Pena intervé dient que ara han arribat les ajudes, a veure què els dona el Consell Català després de batallar molt, el plata com a mínim femení de l'any passat, que ja és una ajuda, que s'està batallant.

El Sr. Perez comenta que no ho tenen gens fàcil i ho estant patint i a ell li ha sobtat que ningú manifesti aquesta situació, perquè creu que ho estan patint tots. No vol arribar a una fase de resignació, han de compartir les seves problemàtiques i intentar lluitar per entre tots superar-les. Creu que la federació està fent el que pot però si pogués fer més ho agrairien perquè els està costant molt tirar endavant veient que hi ha recursos que no arriben.

La Sra. Pena respon que hi estan d'acord i en son conscients. Si posessin el que han de cobrar realment hi ha molts que no anirien a xiular. Informa de la situació d'altres territorials en que en una assemblea es van negar a pujar desplaçaments i s'han quedat amb una plantilla molt reduïda i això implica que

no es podran cobrir alguns partits els caps de setmana, i això no és que estigui fent una amenaça, és el que està passant, que estan xiulant entre setmana amb dietes, i al final ho hauran d'aprovar perquè s'estan quedant sense àrbitres. Afegeix que ells tenen sort perquè tenen una plantilla molt gran, no tenen prou àrbitres a les territorials fora de Barcelona, si n'hi haguessin ajudaria a baixar els fons. Que els clubs estan patint, és veritat, ho estan patint tots. I han de treballar tots, i estan demanant aquesta part de créixer a la part d'imatge i de ser més tecnològics, perquè quan van a demanar patrocini, el que els demanen és com es mostren, i el com es mostren passa per quan visibles són. Aquesta part de quan visibles són i quan més són, estan disposats a fer reunions per a fer millores de màrqueting, millores de comunicació, millores de com fer moure les xarxes, i això és el que els donarà més patrocini.

Proposa fer un reunió exclusiva entre entitats per treballar entre tots sobre com aconseguir unes millores de patrocini, les reunions serien per zones, en això expressa el seu acord amb el Sr. José Antonio. Però una altra cosa és el tema arbitral, que la part arbitral que s'està proposant no és el que tocaria pujar, per això ja estan fent un esforç. I hi ha una altra part que també assumeix la federació que és, on això no arriba, la federació ho està cobrint.

El Sr. Jordi Ausàs (Representant estament arbitral i adjunt a la presidència del Comitè d'Àrbitres) vol fer extensiu el que l'hi ha traslladat la plantilla arbitral. Sempre hi ha la sensació que els àrbitres són una cosa i els clubs una altra i l'handbol ho és tot. Al mes de gener va haver una reunió on un gruix d'àrbitres deien que amb l'augment de la benzina, no és que ja no cobrissin el desplaçament, sinó que amb els drets, que fa 8 temporades que no pugen, havien d'agafar part dels drets per cobrir la benzina, i deien, *"és que em queden 15€ de benefici d'un partit, que para eso me pongo a entrenador que cobro más"*. Explica que aquest era l'estat que hi havia, i aquí es corria el risc de perdre volum de gent del col·lectiu. I els va demanar si us plau que fessin l'esforç d'esperar fins a final de temporada, per treballar i presentar la proposta a l'assemblea, per fer arribar als clubs el que està succeint, i que la competició, la federació i els clubs, no tenen cap culpa d'aquesta pujada desorbitada del combustible. A final de temporada hem de transmetre que l'esforç que han fet els arbitres, amb una pujada del 35% de benzina i 50% de dièsel, seria un augment molt més desproporcionat, serien uns 6 o 8 euros de diferència per àrbitre i partit. On hi implicats 2 àrbitres i 2 anotadors-cronometradors la pujada hauria de ser de molt més volum, i aquí als àrbitres se'ls ha demanat que facin un esforç. Els drets arbitrals, un any més, no es demanen pujar perquè no toca, però evidentment que no els hi costi diners per no perdre àrbitres i poder seguir cobrint la competició. Que no passi com a d'altres territorials que no tenen prou àrbitres i han de jugar entre setmana amb les dietes que comporta perquè no tenen prou àrbitres el cap de setmana. A Catalunya són l'enveja perquè són 300 partits cada setmana, però darrera hi ha un treball, són 200 àrbitres per cobrir 300 partits i si es vol créixer la competició i perden àrbitres, serà impossible cobrir la competició. La part de drets arbitrals segueix sense pujar i l'únic que demanen és que no els costi diners, poder arribar amb el cotxe als pavellons. Des de la part arbitral no tot és demanar sinó, que els àrbitres, amb gran part dels que es

va reunir al mes de gener, ho van entendre i van acceptar acabar la temporada i van demanar sobretot que això s'exposés aquí a l'assemblea. És una petita pujada perquè no hagin de posar més diners i que els surti al col·lectiu la possibilitat de seguir sent arbitres i seguir xiulant i no els surti millor quedar-se a casa.

El Sr. Blanchart expressa el seu total acord amb el que ha dit el José Antonio del Sant Joan Despí, el que ha dit la taula i el que ha dit el representant dels àrbitres. Però creu que ha faltat parlar-ho prèviament amb els clubs, perquè sempre que hi ha hagut qüestions d'aquestes sempre s'ha parlat prèviament amb els clubs. I a ell li ha sobtat trobar-ho a les propostes sense haver-ne parlat prèviament amb els clubs. Amb ànim constructiu, creu que ha faltat un diàleg previ amb els clubs. Si es fan comissions esportives, és molt important el col·lectiu arbitral, poden entendre les problemàtiques, però ell ha trobat a faltar això. Com a segona qüestió suposa que el col·lectiu arbitral ha valorat el que puja. Si per exemple abans costava 10 i ara costa 12, suposa que s'ha fet la feina. Comenta que sap que és molt difícil, però la Lydia ha parlat de patrocinis, i creu que potser es podria trobar algun petit o gran patrocini per ajudar al col·lectiu arbitral. Deixa anar la idea per intentar millorar el col·lectiu arbitral i que els pugui ajudar. No s'inventa res, des de la IHF o la RFEBM, tots els àrbitres porten alguna publicitat o alguna cosa. Sap que és molt difícil, però deixa anar una idea per tal d'intentar millorar aquesta situació del col·lectiu arbitral i que també pugui ajudar. Sap que ara a 18 de juny és molt difícil de cara al setembre, però potser si s'hagués parlat abans, se n'hagués pogut parlar. Creu que ha faltat el diàleg, que això no vol dir que tinguin raó i que els clubs tinguin raó.

La Sra. Pena recorda que s'han fet un parell de comissions econòmiques a les quals van assistir 4 persones, 4 clubs i creu que estaria bé, que si es fan aquestes comissions on s'explica tot i es demana què necessiten i qualsevol cosa que hi ha de patrocini. Hi ha coses d'aquestes que s'han de fer en persona, perquè on line és molt complicat. Explica que el col·lectiu arbitral ja porta AON on se'ls redueix el cost d'algunes coses. Ja s'està fent una ajuda en aquesta línia, el que no s'ha fet és carregar, per això s'ha reduït la despesa de gestió, que s'ha reduït de 2,5 a 1,5 i van equilibrant aquests passos. Expressa el seu acord en que necessiten més patrocini, que els clubs necessiten més patrocini i que haurien de fer més coses amb comunicació. Informa a l'assemblea que acaben de rebre un missatge que en Jaume està bé i segurament ha patit una lipotímia.

Recorda que tenen comissions econòmiques, i si hi ha algun punt que vulguin tractar que ho comuniquin perquè mai no s'han negat. I si hi ha algun dubte faran un monogràfic.

El Sr. Nuez creu que tots tenen raó, assumeix la seva part de culpa, i comenta que segurament ha faltat una mica de diàleg i emplaça a tots els clubs de les delegacions que donin un cop de ma. Perquè hi ha molts problemes a les delegacions, sinó s'aprova la proposta potser hi haurà partits a les delegacions que no es podran cobrir. Si han vist la informació presentada abans, han baixat els àrbitres, i fent cursos amb 75 àrbitres, i de 75 continuen 4. Necessiten

implicació dels clubs de les Territorials. A Lleida tenen 1 àrbitre, a Girona tenen 20, a Tarragona passa el mateix, igual perquè hi ha distàncies molt llargues. Prop de Girona hi ha àrbitres que fan 140 km i cobren 13,20. Comenta que tenen raó tots però emplaça als clubs de les Delegacions a intentar treure àrbitres.

El Sr. Magí Marquès (CE Tortosa) comenta que durant molts anys el seu club ha a aportat àrbitres. Ell fa uns quants anys va dir que aquest sistema de competició potser els duria on estan ara. Les distàncies no les mourà ningú, potser s'ha de repensar el sistema de competició i apropar les distàncies. Els més preocupats pel que passa, són els clubs de que estan lluny del centre neuràlgic. Fa uns anys tenien molts equips i ara menys, potser s'han de seure d'una manera més propera per veure quins són els motius reals. Hi ha equips a Segona Catalana que tenen equips C, quan d'altres llocs no n'hi ha ni A. Potser ell és crític amb aquest sistema crític perquè en el seu moment ja vaig avisar, expressa que tant debò s'hagués equivocat.

La Sra. Pena indica que a les comissions esportives és on es pot plantejar.

El Sr. Marqués comenta que ell hi ha anat moltes vegades, entre setmana, plegant abans de la seva feina i per anar a la reunió de la comissió i arribant abans que molts que viuen al costat. Creu que ell sí que s'hi ha implicat.

La Sra. Pena li dóna la raó i exposa que tenen 2 votacions, les taxes que no s'han modificat i el fons arbitral on hi ha la modificació de la Lliga Catalana Sènior Femenina que han aprovat abans que s'equiparava a la Lliga Catalana Sènior Masculina, i hi ha l'increment perquè s'augmenten els àrbitres.

El Sr. Nuez puntualitza que l'equiparació econòmica de la Lliga Catalana Sènior Femenina és a Primera Catalana Sènior Masculina, no a la Lliga. I avisa que amb el tema d'igualtat, s'haurà d'equiparar tot en 2 o 3 anys.

El Sr. Borrell pregunta si l'equiparació de la Lliga Catalana Sènior Femenina no es podria fer en 2-3 anys, enlloc de fer-la de cop el primer any.

El Sr. Nuez comenta que o es retira la proposta o es manté, el que vulguin ells, el més important per a ell és aprovar el tema del desplaçament.

La Sra. Pena exposa que si volen es posen a votació les taxes federatives que no s'ha tocat res i es posen a votació les taxes arbitral:

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 64

S'aprova per unanimitat la Proposta 5.3.6. en relació a les taxes arbitral.

El Sr. Juan Ginés Cuenca (CH Vilanova i la Geltrú) comenta sobre el que ha dit abans sobre que els clubs no aporten àrbitres, proposa si no es podria fer que quan es fan les formacions, tipus nivell 1, hi hagi una mica més d'hores i treure d'allà també el curs d'àrbitre. La formació de Nivell 1 d'entrenador, hi ha vegades que a ell no l'interessa el múscul del dit gros però sí normatives de reglamentació.

El Sr. Nuez respon que això es podria mirar, però més facilitats de cursos d'àrbitres que posem no es pot fer, explica que els fan on line el 90%, i quan volen, dins dels horaris que vulguin.

El Sr. Ausàs explica que antigament sí que s'exigia fer-ho tot presencial i era molt difícil la captació per les distàncies. Arrel de la Covid es fa el 80% on line i 2 sessions presencials que al final s'ha quedat en 1 sessió presencial que és bàsicament per conèixer l'àrbitre. Els era igual el punt de Catalunya des d'on es fes, i a més tenia varis dies per fer el mòdul. Això dona molta captació perquè comencessin a fer als amistosos, per ensenyar-los què era xiular i que no s'espantessin i saber com són i on els posem quan els posen "*al ruedo*", es fan 2 o 3 acompanyaments a cada àrbitre i després ells decideixen si volen continuar. Van captar noranta i pico àrbitres i han quedat 36 i han fet l'estudi per veure perquè han perdut tants àrbitres. I a més del 50% és perquè no els compensa, perquè amb totes les hores que perden o inverteixen no els compensa, els aporten més altres coses. I d'altres que no els és compatible perquè volen jugar o entrenar que cobren més. Comencen per alevins que és per on han de començar, cobren 26 euros, si aquí els treus la benzina, i a molts els ha d'acompanyar el pare. I tot això els fa perdre molta capacitat d'àrbitres. I no és que els clubs no aportin àrbitres, d'una zona o una altra. Es pregunta què poden oferir per a engrescar-los. Els ofereixen totes les facilitats, curs on line, facilitats, acompanyament, pack de roba a un preu reduït gràcies al patrocini que ha comentat la Lydia abans. Si no hi hagués el patrocini estarien 3 o 4 setmanes xiulant per poder pagar-se la roba. Al final arriben al desembre, i entre que han pagat la llicència, han pagat la roba i la gasolina, diuen "*llevo tres meses pitando y no he cobrado ni un duro*". Les facilitats es donen però ara que ha sortit el tema, valora tot el treball que hi ha darrera d'això, i la implicació que tenen tots els àrbitres. Explica que ell ara és un privilegiat, però quan ell va començar ho va patir d'una altra manera. Expressa la seva inquietud de que quan es jubilin els que estan ara, qui hi haurà, perquè no estan pujant. Abans es guanyaven unes peles, sinó es guanyen unes peles, molts es pregunten perquè han de començar. No és que convalidi amb el de monitor la base de regles de joc, sinó que els donem molta més informació sense moure's de l'ordinador de casa. Això ja s'ha treballat.

El Sr. Cuenca reflexiona que bàsicament no es un problema de club, és un problema de peles.

El Sr. Ausàs respon que els clubs han d'empatitzar i animar als jugadors a que s'apunten, donar difusió quan hi hagi cursos. En el seu moment a ell el seu club

li va dir que hi havia un curs i si es volia apuntar. Se'ls ha d'animar a que ho tastin.

No havent més intervencions es procedeix a la votació del fons arbitral, traient l'equiparació del masculí i del femení.

Vots en contra: 0
Abstencions: 2
Vots a favor: 62

S'aprova per majoria la Proposta 5.3.6. en relació als desplaçaments excepte l'adequació de la Lliga Catalana Sènior Femenina

La Sra. Pena posa a votació l'equiparació del fons arbitral de la Lliga Catalana Sènior Femenina al fons del Primera Catalana Sènior Masculina, que aquest sí que té un increment més gran com a proposta perquè s'augmenten les taules.

El Sr. Ausàs explica que la proposta era que sí s'iguali amb preu de Primera Catalana Sènior Masculina però passaran a tenir 2 taules. Fins ara a Lliga Catalana Femenina hi havia 2 àrbitres i 1 taula, ara es passarà a un anotador i un cronometrador, i es podrà fer l'acta digital i streaming i directe igual que al masculí.

El Sr. Nuez aclareix que sinó s'aprova això s'haurà de modificar la part anterior de que a la Lliga Catalana Sènior Femenina es faci l'acta digital en directe.

Vots contra: 3
Abstencions: 4
Vots a favor: 57

S'aprova per majoria l'augment del fons arbitral de Lliga Catalana Sènior Femenina adequant-la a Primera Catalana Sènior Masculina.

PROPOSTA 6.3.4.: MILLORA ARBITRAL I FUNCIONAMENT DE LES COMPETICIONS D'HANDBOL PLATJA DE LA FCH

La Sra. Pena explica que mica en mica han anat treballant per equiparar platja a pista i presenten les quotes i taxes de platja.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 62

S'aprova per unanimitat la millora arbitral i funcionament de les competicions d'handbol platja de la FCH

8 CALENDARI COBRAMENTS

La Sra. Lina Ballesteros pren la paraula comentant que al calendari de cobraments (punt 8) hi ha una errada de transcripció a la columna de l'esquerra que els anys correctes són 2022 i 2023 enlloc de 2021 i 2022 que surt per error.

10.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU DEL PRESSUPOST PER A L'EXERCICI ECONÒMIC 2021 (Punt 9 Annex)

La Sra. Ballesteros explica que hi ha activitats dels Pressupost que s'han passat d'un any a l'altre. Hi ha CESA, CESA Platja, 4 Nacions, Europeu de Màsters i La nit de l'esport.

Explica que a ingressos aquest any la variació de vendes de material esportiu ve pel tema del CESA. Quan acaba el CESA fan la venda d'equipacions a jugadors, i per això la partida de l'any passat respecte l'any passat ha pujat. El tema d'ingressos de quotes d'inscripció, taxes federatives, llicències, etc. és derivat de la competició i tot l'increment ha estat fet amb prudència, però esperen pujar més llicències i per això aquesta pujada.

En relació a la quota de mútues ja tenen en compte la variació que hi ha de la pòlissa que ha comentat Lydia abans. Explica que hi ha un increment d'un 25,5% de pressupost per un principi de prudència ja que no tenien encara tancat l'augment de la mútua i no volien donar un pressupost que fos molt ajustat. En relació a les subvencions, s'ha de tenir present que s'ha de justificar el 100% del que es demana. Per això s'ha demanat 260.000€ i no es demana més tenint en compte d'on venen. La subvenció de la RFEBM és igual, no canvia, i els ingressos per formació de tècnics i d'àrbitres, la projecció que tenen des de federació és donar visibilitat als cursos, és cert que aquest any, arrel de la pandèmia ha permès incorporar els cursos on line i esperen que aquest any sigui tan bo com el primer any. Respecte a compres tenen el patrocini de pilotes, roba, CESA de platja i de pista, 4 nacions, màsters, tot això té una afectació directa en les despeses. Pel que fa a reparacions i conservació, arrel del canvi de seu ha suposat modificacions a l'oficina i tenen present reparació i manteniment que es pugui necessitar. Explica que pel que fa a servei de personal extern, quan en el seu moment es va fer la reducció ja es va ajustar el tema d'assessors externs, i està contemplat el litigi amb MGC i per això puja el tema d'advocats i auditors, que està aprovisionat. Després en altres serveis tenen el tema de neteja de roba esportiva que és directament proporcional al que ha comportat la competició i per això s'incrementa.

Explica que en despeses d'assegurances amb el tema d'ingressos i despeses es compensa, i amb publicitat i propaganda està inclòs els trofeus, streaming, publicitat per Gas a l'handbol, del Pla d'igualtat i tot el que això comporta. A subministraments es mantenen amb el mateix, tot i el canvi de seu, de moment no ha suposat cap increment significatiu.

Indica que les partides que més creixen és l'allotjament i transport dels dos CESAS. I a personal explica que hi ha un increment atès que l'any passant hi havia 2 tècnics a la Blume i ara un d'ells és el director tècnic, que és en Gabriel Martorell, i per això han fet la provisió d'un tècnic més a la Blume per cobrir la seva plaça, i comporta la pujada de les 40 hores del tècnic que s'incorpora ara. A nivell de salaris hi ha el conveni dels treballadors que era del 2019-2021, i encara no ha sortit el nou conveni, i s'ha fet una provisió d'un 2% de despesa en funció del que pugui canviar quan surti el nou conveni. A organització d'activitats hi ha la festa de l'esport que han traslladat i que durant 2 anys no han pogut fer per la COVID i preveuen fer-la aquest any, igual que amb el 4 Nacions també s'ha de suportar aquesta despesa. En relació a les amortitzacions explica que ve degut a tot el que ha comportat el canvi de seu, a Sant Vicenç dels Horts a la que anima a tothom que vagi a visitar-la. Explica que tenen un resultat positiu d'11.000€ que s'ha de posar al pla de viabilitat que els donaria un resultat negatiu de provisió de 38.882,79€ i tot i que és cert que porten un resultat positiu de l'any de tancament anterior, al ser un pressupost pot patir canvis tot i que han estat rigorosos, i han intentat aprovisionar la major part de coses possibles, tot i que és veritat que aquest any amb el tema de la Covid hi ha coses que aquest any s'han ajornat i s'han hagut de suportar i deixen un coixí pel que pugui venir.

La Sra. Pena afegeix que en relació a la pregunta què és el que s'ha canviat d'un any a l'altre, en l'organització d'activitats poden veure que la partida és bastant gran. S'ha de tenir present que estan aplicant una subvenció de 260.000€ i si es fixen amb el tema de personal, i es compara amb l'any passant hi ha un increment importat, però s'hauria de comparar amb 2 o 3 anys enrere, quan hi havia un director tècnic a 40 hores. Hi havia 3 persones a Blume, que ara s'havien reduït a 2 per un tema de despesa, però s'ha d'intentar anar cap aquest funcionament que la federació necessita. S'ha fet una aposta per la promoció, ara ho estan fent amb gent que col·labora, els donen roba i poca cosa més, però si volen que la gent participi, s'haurà de fer un esforç en això. Dependrà de si els 260.000€ ens els donen o no, i si el volum que tenen de personal contractat o la despesa que es podrà fer serà més o menys.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 62

S'aprova per unanimitat el Pressupost per a l'exercici econòmic 2022

11.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DEL CALENDARI ESPORTIU 2022/2023 (Punt 10 Annex)

La Sra. Pena comenta que el Sergi ja els ha explicat el calendari amb les modificacions que s'han de fer i pregunta si ha algun dubte o qüestió.

El Sr. Pérez (CH Sant Joan Despí) exposa que en aquest calendari s'hauria de tenir en compte tot el tema de copes i frenaria d'entrada el tema dels Top4 de de primeres i segones d'infantil, cadet, perquè han parlat d'aplicar-ho a la propera temporada.

La Sra. Pena comenta que com que s'ha de modificar el calendari amb la modificació de setmana santa, i com que la comissió s'haurà de convocar a l'octubre o al novembre demana a en Sergi Melús que el tema de Copes i Top4 els tregui del calendari, fins que no s'aprovi per la comissió esportiva.

El Sr. Perez indica que el tema de periodificar el tema de cobraments està molt bé però a l'hora de la veritat no es fa, a ell se li generen 700 factures i és un caos. Creu que s'haurien de generar albarans i facturar per cada concepte, si és mensual o trimestralment, però un núm. de factures normal, 10, 15, 20... 700 no. Ahir ells van fer un pagament de 13.000€ i van liquidar 352 factures, és una bogeria, s'ha de fer alguna cosa.

La Sra. Pena confirma que ho saben i ho entenen, i ho han mirat i traslladat, però l'única forma de minimitzar els volums de factures és facturar-ho tot complert i no fer-ho partit, que seria una opció i que es pagui tot de cop.

El Sr. Pérez pregunta perquè no es fan albarans correlatius i després s'agrupen en una factura, no és tan complicat.

La Sra. Pena respon que tornaria a ser per equips però si volen ja ho parlaran, que vingui l'informàtic una altra vegada i que els ho expliqui a qui tingui interès, però és complicat per com està fet.

El Sr. Vivencio intervé comentant que no ho ha d'explicar que ho faci, ha de donar solucions.

La Sra. Pena respon que a vegades la solució és que no es pot fer, perquè està fet per partides, per conceptes. Tot l'handbol espanyol funciona igual, l'única que té problemes és Catalunya perquè la resta de territorials ho paguen tot amb TPV. Si es pagués tot de cop no hi hauria problema.

El Sr. Melús pregunta en relació als Top4 si s'han de treure.

La Sra. Pena respon que els Top-4 i les copes s'han de treure del calendari, i com al setembre o octubre s'ha de fer una comissió esportiva, tal i com han acordat, a la comissió esportiva es parlarà de les copes i dels Tops i de quan es farà.

El Sr. Melus pregunta si això vol dir que quan es confeccioni el calendari de la competició, a les bases de les competicions no es reflectirà el Top4. Q a la normativa no s'indicarà el sistema de competició per a determinar al campió.

La Sra. Pena respon que una cosa és el sistema de competició i l'altra cosa són dates i si es farà o no es farà, són coses diferents.

El Sr. Melús li comenta que és el mateix.

La Sra. Núria Fàbregas intervé comentant que es pot posar *"Dates a convenir en comissió esportiva"*.

La Sra. Pena comenta que les dates si volen les posen, però fins que no s'aprovin a la comissió esportiva no són efectives que és el que s'està demanant.

El Sr. David Vallmitjana (H Terrassa) intervé comentant que a nivell de calendari reflexiona que creu que s'haurien de replantejar per a properes temporades, i entén l'excepcionalitat d'aquest any que ha estat especial, i tenir en compte per a categories cadet i juvenil selectivitats i coses que combinen a nivell escolar.

La Sra. Pena respon comissió esportiva, i els qui tenen fills al batxillerat que hi vagin que sinó no s'hi pensa.

No havent més intervencions es procedeix a la votació del calendari esportiu amb la modificació de Setmana Santa el dia 9 i treure els Top-4 i Copes pendent de resolució de la comissió esportiva

Vots en contra: 0
Vots en blanc: 0
Vots a favor: 62

S'aprova per unanimitat el Calendari Esportiu 2022-2023 amb la modificació de la Setmana Santa el dia 9 i treure els Top-4 i les Copes pendent de resolució per la comissió esportiva.

12.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DEL PLA D'ACTUACIÓ 2021/2022 (Punt 11 Annex)

La Sra. Pena explica que fa un any i mig la federació catalana va iniciar el procés del Pla d'igualtat, s'han fet unes taules (gràfic), es va intentar que els clubs hi participessin i s'ha fet un treball d'aquest pla. Explica que aquest Pla d'igualtat s'ha presentat al Consell Català de l'Esport i agraeix a tots els que van anar a la presentació. S'ha analitzat tot l'handbol català, clubs i el que han anat detectant, s'ha fet una graella del que s'ha de tirar endavant. Informa que el Pla d'igualtat està penjat a la web i s'ha enviat als clubs i estaria bé que es llegís perquè tot el que hi ha de subvencions va a dones i a que es treballi per a les dones. Explica que s'ha fet en un laboratori que ha treballat conjuntament l'INEFC amb el Consell Català de l'Esport, i amb la complicitat del Consell Català.

De la part de formació de tècnics, han hagut d'ampliar l'estructura de formació, han hagut de dedicar-hi gent, i ara estan en un tema de canvi de formació, que

no els deixen fer tots els cursos on line i aleshores els costa més fer-los presencials, només una part. Des de la federació qualsevol curs que ha sortit amb menys inscrits dels que s'estipulen, com a equilibri econòmic s'està tirant endavant perquè creuen que a la gent se l'ha de formar. S'han arribat a fer cursos amb només 5 alumnes de la part de tècnics i àrbitres.

Explica que la Supercopa per fi aquest any torna al seu format original, i la semifinal a camp de l'equip més fluix. Ja hi ha seu però encara no han signat el conveni, les dates les estan bellugant, estan mirant entre 31-1 o l'últim cap de setmana d'agost. Estan lligant la televisió amb TV3 i necessiten que s'omplin els pavellons perquè vegin que son vistosos.

Al programa de Gas a l'Handbol se li ha de donar gas. Hi ha clubs que s'han adherit, hi ha coses que s'han fet i d'altres on no s'ha arribat. Com a federació no n'han fet prou, els toca fer una mica més.

Creu que l'aportació del director tècnic a 40 hores els ajudarà, perquè fins ara hi hagut gent de la junta que ha dedicat moltes hores i han intentat tirar-ho endavant, però al final es necessita gent que s'hi dediqui al 100%. Aquest programa del Gas a l'Handbol és un programa que va sortir inicialment per a dos mesos i la idea és traslladar-lo a la temporada vinent, sobretot per captar nous participants.

En relació al departament de comunicació, recorda que els han comunicat que tenen una persona que porta la part de les xarxes socials. S'han adonat que si les xarxes socials no funcionen, no s'és vendible, no es té capacitat per captar. Primer s'ha d'invertir en tota aquesta part de visibilitat i promoció perquè després algú els compri el que realment estan venent. Explica que vam comunicar que havia canviat la persona per a un departament, i a la pregunta de si això els costa més diners, la resposta és sí, però la idea és ser més visibles, tant els clubs com la federació.

A nivell del pla d'actuació, les seleccions territorials segueixen, tot el que està funcionant es seguiran fent.

El Sr. Blanchart pregunta si es pot dir la seu on es farà la Supercopa.

La Sra. Pena respon que es farà a Martorell, que té un pavelló nou i Martorell ha demanat ser ciutat europea i s'ha facilitat portar activitats de renom per poder afavorir el nomenament de ciutat europea.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Vots en blanc: 0
Vots a favor: 62

S'aprova per unanimitat el Pla d'Actuació 2022-2023

13.- TORN OBERT DE PARAULES

La Sra. Pena explica que volen que es vegi el que és un compromís de la federació de que tots puguin veure un calendari que s'està generant on es puguin veure totes les activitats que es puguin fer durant la temporada, que és una cosa que els clubs han anat demanant on es podrà consultar quan entrenen les seleccions de l'Espanyola i les Seleccions Catalanes i Territorials, sortejos ... etc. Aquest calendari es penjarà al web i s'haurà d'anar mirant perquè s'anirà actualitzant, serà un calendari viu, on hi haurà totes les activitats i espera en 2 setmanes poder-lo penjar.

Comenta que des de la junta directiva s'informa de 2 aspectes, un correu que s'ha enviat a tots els clubs en relació al requeriment del jutjat que reclamava a un club que no pagués a la federació, que ho fes a Fogassa. Ahir es van assabentar d'aquest tema per part d'un club, el Molins, i al minut van rebre un altre correu d'un altre club i per això van decidir enviar el correu perquè estiguessin tranquils que ho tenien controlat.

Explica que ja han trucat al jutjat del social, segurament hauran d'anar a que els hi treguin perquè no els ho han notificat, suposa que aquesta notificació la devien enviar a Sant Joan Despí i no han pogut respondre si estan d'acord o no. Com que els que han rebut aquesta notificació tenen 5 dies per respondre, dilluns aniran al jutjat a que aturin el procés, si cal faran un dipòsit dels diners perquè no els reclamin res als clubs i després ja batallaran el que correspongui. Ho comunica perquè estiguin assabentats.

L'altre tema és que la UFEC està fent una plataforma OTT. Hi ha alguns esports que s'han anat adherint, d'altres que no. Explica que amb aquesta plataforma porten treballant un any més o menys. Els demanàvem una exclusivitat d'imatge, que no podíem donar, que no tinguéssim cap altre relació amb cap altra entitat perquè ells eren exclusius, els demanàvem que fos una plataforma de pagament i els demanaven un temps i que després es pagués unes càmeres. Tot això s'ha estat treballant amb la UFEC, i no es pot perdre la Xarxa perquè és una molt bona imatge de retransmissió.

Ara Informa que ja s'ha tancat entre 12 o 15 càmeres que s'instal·laran a diferents llocs, a diferents clubs d'handbol, que dependrà també perquè la gran majoria són instal·lacions municipals, i per tant s'haurà de demanar l'autorització de l'ajuntament municipal. Es fan càrrec de tota la despesa de manteniment, és en obert, es pot baixar i indexar a la plataforma de nacional i es pot retransmetre la plataforma conjuntament amb locució i qualsevol persona que ho pugui veure només s'ha de registrar i és gratis. La durada mentre duri la subvenció d'Europa per aquesta part d'OTT i la UFEC tingui aquesta subvenció. L'horitzó són 5 anys, pot ser que al 6è ja no hi sigui.

A la pregunta de a quins clubs posaran, es farà un llistat, perquè hi ha alguns clubs, com per exemple el GEIEG, que ja la té, hi ha un parell o tres que

l'ajuntament ja ha posat aquestes càmeres. Sembla que el Sant Cugat també ho instal·larà ara o al setembre, tenen tota una llista. I explica que els interessa que hi hagi els més equips possibles, els femenins perquè és el que més està donant, també tindran en compte el territori, per capacitat, pel cost que puguin tenir els clubs... faran un llistat de preferències. Informa que previ a fer la instal·lació es parlarà amb el club, i serà el club qui haurà de parlar també amb l'ajuntament, no anirà la UFEC a parlar amb l'ajuntament, els acompanyaran si cal. El que sí demanen és que com que és la signatura d'un conveni una mica especial, que si es signa el conveni es faci per a tot l'handbol català.

El Sr. Carrion (CH Sant Llorenç) respecte a les 15 càmeres pregunta si queda tancat a 15 càmeres o se'n poden demanar més. Si hi ha clubs que queden fora, que òbviament quedaran, si ho poden demanar directament a la UFEC o no, si hi ha algun avantatge a través de la federació, com quedaria això.

La Sra. Pena respon que ara per ara la instal·lació de les càmeres, si els diu el preu, és molt car.

El Sr. Carrion comenta que potser l'ajuntament sí que ho fa.

La Sra. Pena respon que per això hi ha ajuntaments que ja ho han instal·lat.

El Sr. Carrion comenta que per tant, si no estan dins aquests 15 càmeres s'han de buscar la vida i no han de signar com a handbol català sinó com a club.

La Sra. Pena respon que no, perquè la proposta la faran igual amb 35 clubs, i després potser només es podrà instal·lar en 12. S'ha de veure com un valor afegit, la decisió de les 15 o les 18 serà una decisió que serà de la federació amb la UFEC.

El Sr. Vivencio pregunta que com retransmeten aquestes càmeres.

La Sra. Pena explica que els que tenen mayplay o qualsevol sistema de registre d'streaming teledirigit, és el mateix però amb més qualitat. Es poden retransmetre tots els partits de tot el dia, de tots els esports que hi hagi en aquell club. De vegades quan es parteix entre 3, depèn d'on estan les càmeres, no valen.

El Sr. Vivencio pregunta si es podrà gravar el bàsquet, l'handbol, futbol sala, tots els esports del pavelló.

La Sra. Pena respon que si es pacta així sí, tot i que a ells no els interessa.

El Sr. de la Iglesia comenta que aleshores no és tant la federació, sinó que estan parlant de pavellons.

La Sra. Pena indica que és per al pavelló però a través del club, no es farà res sinó és a través del club. Són pavellons però ells no decidiran que la UFEC posi

o comenci a parlar amb l'ajuntament, si el club d'handbol no ho vol, perquè poden haver altres interessos que ells desconeixen. Perquè potser si van a l'ajuntament, l'ajuntament els dirà que sí, per suposat. Però per a l'handbol tenen aquestes 15 càmeres. Si la federació de basquet pacta 15 clubs i ells 15 més, arribaran a 30 pavellons, ja els interessa. La visibilitat els interessa i quan més millor.

El Sr. de la Iglesia en relació al tema de Fogasa aclareix que té a veure amb el concurs, és deute privilegiat que estava reconegut per l'administrador concursal, i si Fogasa va pagar a algun treballador directament, entén que igual es pot produir algun doble pagament. Però en teoria les quantitats no poden variar de les que estaven aprovades.

La Sra. Pena respon que no ho saben, que a vegades la informació els ve de cop i volta, però no passa res, són coses que passen.

El Sr. Vivencio recorda que amb l'administrador també hi han treballat ells.

La Sra. Pena diu de deixar-ho estar, ja es va passar als clubs que era pel concurs, no cal justificar-se, són coses que surten i ja està.

Informa que en Jaume Fort ja està a Sant Joan Despí i sembla que només ha estat una lipotímia i agraeix a tots la seva assistència i els emplaça a trobar-se a les comissions on els agradaria molt que hi anessin tots plegats, i els apretin amb el que calgui per millorar entre tots.

No havent més intervencions i sense més assumptes per tractar, s'aixeca la sessió quan són les 13:53 hores del dia de l'encapçalament.

Gabriel Teodoro Lara
Secretari FCH

Jaume Fort Mauri
President

Vivencio de la Iglesia Vicario
CD Espanyol Sentiment Perico

Fco. José de los Reyes Barrena Silva
CH Sant Joan Despí

